

## Protokoll fört vid GUS:s styrelsesammanträde nr 5 2002/2003

11 december 2002 Lingsalen, Studenternas Hus

### Närvarande:

Adrian Nählinder (Ordförande GUS)  
Anna Sjölin (Vice Ordförande GUS)  
Johanna Mattsson (Vice Ordförande GUS)  
Lotta Ljungquist (FFS)  
Pär Wiktorsson (FFS)  
Lina Westerling (FFS)  
Camilla Olsson (FFS)  
Jesper Åström (Haga Studentkår)  
CarlFredrik Nilsson (HHGS)  
Liam Westerberg (HVS)  
Suzanne Johansson (MFG)  
Ulrika Blom (OF)  
John Wright (SKJUT)  
Michael Tengberg (SLUG)  
Patric Manhage (SLUG)  
Adam Casserly (StuMug)  
Hanna Flensner (StuMug)

Malin Fahlström (GUS valberedning)  
Björn Järbur (Universitetsdirektör, t.o.m. §2.1)  
Amanda Höglund (GFS t.o.m. § 3.5)  
Karin Blomqvist (GFS fr.o.m. §4)  
Lisen Björklund (GUST)  
Sara Stavås (GUST)  
Mikael Baaz (GUST)  
Jonas Karlsson, (kandidat GUST)  
Alexander Eriksson  
Markus Olsson  
Björn Olsson  
Elin Aronson  
Nalle Johansson  
Magnus Andersén  
Johan Rülcker  
Johannes Bengtsson  
Johanna Dahlin, mötessekreterare  
David Eskilsson, mötesordförande

## 1. Preliminärer

### § 1.1 Mötets öppnande

*GUS:s ordförande Adrian Nählinder hälsar alla välkomna och öppnar mötet klockan 17.19*

### § 1.2 Mötets behöriga utlysande

*Adrian Nählinder redogjorde för hur kallelse och utskick hade gått till och föreslog att mötet skulle anses vara behörigen utlyst.*

Mötet beslöt att anse mötet behörigen utlyst.

### § 1.3 Val av mötesordförande

*Presidiet föreslog mötet att välja David Eskilsson till mötesordförande.*

Mötet beslöt att bifalla presidiets förslag och välja David Eskilsson till mötesordförande

### § 1.4 Val av mötessekreterare

*Presidiet föreslog mötet att välja Johanna Dahlin till mötessekreterare.*

Mötet beslöt att bifalla presidiets förslag och välja Johanna Dahlin till mötessekreterare.

### § 1.5 Val av justeringspersoner

*Liam Westerberg och Pär Wiktorsson föreslogs som justeringspersoner.*

Mötet beslöt att välja Liam Westberg och Pär Wiktorsson som

## § 1.6 Justering av röstlängden

*Mötesordförande justerade röstlängden.*

justeringspersoner.

Befanns att 13 röstberättigade ledamöter från 9 medlemskårer var närvarande. Mötet befanns vara beslutsfärdigt.

## § 1.7 Adjungeringar

*Presidiet föreslog öppet möte.*

Mötet beslöt att bifalla presidiet förslag om öppet möte

## § 1.8 Godkännande av dagordning

*Suzanne Johansson föreslog att en diskussionspunkt kring Studentkortet och Mecenatortet skulle läggas till under övriga frågor.*

Mötet beslutade att godkänna dagordningen med det av Suzanne Johansson föreslagna tillägget.

## § 1.9 Föregående mötesprotokoll

Adrian Nählinder meddelande att detta just nu skrivs i ett närliggande rum. Det finns ännu inga klara protokoll från hösten.

Mötet beslöt att lämna punkten.

## 2. Beslutsärende

### § 2.1 Framtida organisation av studenthälsovården från 2003-07-01

Universitetet föreslår en upphandling av studenthälsovården. GUS har bjudit in Universitetsdirektör Björn Järbur samt representanter för GFS Studenthälsan.

Björn Järbur redogör för universitetets förslag. Frågan har varit uppe på Centrala Arbetsmiljökommittén där man kom fram till att upphandling är det bästa alternativet under förutsättning att studenterna tycker att det är en bra idé. De skäl Björn Järbur anger för upphandling är främst möjligheten att fortsätta driva studenthälsan tillsammans med Chalmers, att det ger GFS en möjlighet att fortsätta driva studenthälsan samt att det kravs specifikationsarbete som görs inför en upphandling är positivt.

Efter denna redogörelse känner sig mötet redo att gå till beslut.

*Presidiet har följande beslutsförslag:*

*- Att ställa sig bakom den av centrala arbetsmiljökommittén föreslagna modellen för upphandling av studenthälsovård.*

Mötet beslutade att bifalla presidiet beslutsförslag och ställa sig bakom den av centrala arbetsmiljökommittén föreslagna modellen för upphandling av studenthälsovård.

### 3. Rapporter

#### § 3.1 Presidiets rapport

Adrian Nählinder föredrog presidiets rapport som fanns utsänd med möteshandlingarna.

Mötet beslutade att lägga rapporten till handlingarna.

#### § 3.2 Rapport från kårerna

**StuMug** - ligger i slutskedet inför årets luciavaka, vilket är en återkommande kårtradition. StuMug har snart val och har svårt att hitta representanter.

**HHGS** - har precis haft val och skall hålla fyllnadsval. Man har lyckats fylla nästan alla platser. Man har också varit på diverse ekonomiföreningsmöten. Annars planerar man för handelshögskolans 80års jubileum nästa år.

**OF** - har val på måndag och verkar kunna fylla de flesta posterna. Jobbar med att få fram en ny styrelse. Kan också rapportera att man har haft inbrott och rutstöld.

**MFG** - arbetar en hel del med Sahlgrenska Akademin och skriver remissvar om organisationen efter Högskoleverkets beslut. Medicinska Föreningen har också varit på läkarstämman här i stan. Man har också varit på möte med de Medicinska Föreningarnas samarbetsorgan.

**HVS**- har förrättat val för nästa mandatperiod, och val till poster inom Sahlgrenska Akademin. Man har haft svårt att fylla posterna och läget beskrivs som dystert med dåligt engagemang. Man har inget förslag på ordförande eller administratör inför nästa verksamhetsår.

**FFS** - har utökat med två nya arvoderingar med inriktning mot arbetsmarknad och arbetsmiljö. Man kan också rapportera en del andra ommöbleringar i arvoderingarna inför nästa termin. Man hade ett fullmäktige förra veckan som inte var beslutsfärdigt och kunde därför inte ta några viktiga beslut som kommer att kosta kåren stora pengar.

**Haga** - har precis haft FUM och valt in nya personer. Man har också beslutat sig för studentkortet före mecenatkortet. Man arbetar också med att ta fram en etikpolicy. Vidare har man börjat med ett projekt kallat 'Svarta Listan' där man på sin hemsida publicerar studenternas åsikter om kurser, ger institutionen möjlighet att svara och sedan skriver kåren vilka åtgärder man tänker vidta.

**SLUG** - har en ordförande som avgår till årsskiftet och några andra avsägelse. Ser över hur man ska organisera sig eftersom man inte kan välja ny ordförande förrän i april. Man funderar över om man ska välja studentkortet eller mecenatkortet. Kåren har också genomfört en

temadag om konfliktlösning. Även SLUG kan rapportera att de har haft inbrott.

SKJUT - har beslutat sig för att byta till mecenatkortet och skrivit ett 1 års kontrakt. Man har också startat en ny kårtidning av vilken första numret kommer ut snart.

### § 3.3 Rapport från senaste universitetsstyrelsemötet

Sara Stavås och Mikael Baaz rapporterade från det senaste universitetsstyrelsemötet:

Under policydelen av mötet diskuterades lokalplaner, något som ej varit på remiss hos GUS, studentrepresentanterna påpekade behovet av studentarbetsplatser.

Den studentinflytandepolicy som tagits fram diskuterades under policymötet och mottogs ganska positivt. Vidare diskuterades pedagoger 'som vanligt'. Det var inga stora kontroversiella frågor som behandlades under policydelen.

Under beslutsdelen av mötet togs beslut om att inrätta fyra nya utbildningsprogram. Man diskuterade även nu nya pedagoger. Vidare diskuterades tillsättning av rektor. Man fastställde också mötestider för våren, och den förändringen sker att man genomgående kommer att ha möten på onsdagar.

### § 3.4 Rapporter från Studentrepresentanter

#### Centrala Arbetsmiljökommittén

Adrian Nählinger rapporterar att i det utbildningsprogram för prefekter som finns ska det från och med januari finnas med ett studentperspektiv på arbetsmiljöfrågor. Det ska också hållas en arbetsmiljöutbildning för studenter. Det ska vidare hållas en konferens om arbetsmiljö den 10:e april och Adrian hälsade intresserade välkomna.

#### Biblioteksnämnden

På senaste biblioteksnämndsmötet diskuterades fallet med en student med dyslektiska problem som blivit illa behandlad på universitetsbiblioteket. Man lovar från universitetsbiblioteket att det inte ska upprepas och menar att man vid Göteborgs universitet ligger långt framme i arbetet med dyslexi- och synskadeanpassning. Nalle Johansson informerar att universitet köpt in programvara som synskadade/ dyslektier kan få tillgång till. Programvaran kan t.ex. användas för uppläsning av hemsidor och är enligt Nalle Johansson mycket avancerad.

#### Disciplinnämnden

Jesper Åström rapporterade från disciplinnämnden som har haft extrainsatt möte för att behandla ett fall med en student som trakasserat medstudenter och lärare. Mötet ajournerades eftersom personen i fråga

inte var närvarande. Mötet kommer istället att hållas nästa vecka.

#### **Referensgruppen för STUG**

Anna Sjöin rapporterar från referensgruppen för STUG-undersökningen att det har kommit in återrapportering från fakulteterna. Återrapporteringen har varit av skiftande kvalitet och ska läggas ut på hemsidan så att studenterna kan se vad fakulteterna tänker göra. Man ska också skicka ut till fakulteterna vad andra fakulteter tänker göra för att sätta lite press på dem.

#### **Jämställdhetskommittén**

Pär Wiktorsson rapporterar att man arbetar med jämställdhetsplaner, och att intresserade kan få ett utkast av honom.

#### **IT-rådet**

Lotta Ljungquist rapporterar från senaste mötet. Rektor Bo Samuelsson samt Chalmers rektor har varit inbjudna till utbildningsminister Östros (som dock inte var där) och fått reda på att tilldelningen är knapp och att det finns mycket få platser. Rektorerne markerade därför att det kanske inte var läge att bygga en profilbyggnad vid norra älvstranden. Vissa andra ledamöter verkar dock vilja fortsätta driva profilbyggnaden, något studenterna skarpt reagerade på.

#### **Referensgruppen för Internationaliseringfrågor**

Johanna Dahlin rapporterar att referensgruppen färdigställt den internationaliserings-handlingsplan som är en konkretisering av universitetets internationaliseringspolicy. Handlingsplanen kommer att behandlas på policydelen av nästa universitetsstyrelsemöte.

### **§ 3.5 Övriga rapporter**

#### **Studenternas Hus**

Adrian Nählinder rapporterar att man pratar med universitet, och att det går långsamt men att han anser att bollen ligger hos universitetet. Lotta Ljungquist tillägger att det är viktigt att vi får en studentrepresentant till brukargruppen. Adrian menar att det finns två delar till frågan, ägare och innehåll. Lotta tillägger att det finns ett intresse hos media för frågan men att man försöker ligga lågt.

#### **Kalendarium för våren 2003**

Adrian Nählinder meddelar att vårens kalendarium finns på hemsidan och utskickat med handlingarna. Han kan också till vissa ledamöters besvikelse meddela att det är ett fel i kalendariet och att studentråden precis som tidigare kommer att ske klockan 8 på morgonen och inte 8.30 som det står i kalendariet.

## **4. Diskussionsärenden**

### **§4.2 Policy för GUS's representanter i Disciplinnämnden**

Presidiet arbetar med att ta fram en arbetsordning för presidiet och

styrelsen och en arbetsbeskrivning för studentrepresentanter. Jesper Åström har skickat in ett förslag till arbetsbeskrivning för GUS representanter i disciplinnämnden. Presidiet har anammat Jespers förslag och gjort det till sitt eget. Det förslag på beslut som föreligger från presidiet innebär att styrelsen inte fattar något beslut nu utan överlåter till presidiet att ta fram arbetsbeskrivningar som sedan styrelsen fattar beslut om i klump.

*Följande beslutsförslag från presidiet förläg:*

*- Att samtliga av GUS presidium fastslagna arbetsbeskrivningar och arbetsordningar läggs fram till GUS styrelse för ett fastställande av under våren 2003.*

Mötet beslutade att bifalla presidiets förslag vilket innebär att samtliga av GUS presidium fastslagna arbetsbeskrivningar och arbetsordningar läggs fram till GUS styrelse för ett fastställande av under våren 2003.

#### § 4.3 Kartläggning av hinder för studentinflytande

Adrian Nählinger redogör för denna punkt och meddelar att denna fråga hör ihop med studentinflytandepolicyn. Anna Sjölin, Adrian Nählinger, Gudrun Balke och Bengt-Ove Boström utgör en grupp som ska lägga upp arbetet med att kartlägga hinder för studentinflytande. Man har fått en summa pengar av rektor och ska ta in en utredare så att det blir ordentligt gjort. Det finns tankar på att koppla en referensgrupp med studenter till utredaren. Det finns mycket material i STUG-undersökningen och det finns också planer på att göra en extra enkät. Tidsplanen är att vara färdiga under våren så att handlingsplanen kan tas nästa höst.

#### § 4.4 Utvärdering av doktorandkommitté

Den av GUS styrelse verksamhetsåret 2001/ 2002 inrättade Göteborgs Universitets Doktorandkommitté har verkat under den provotid som gavs i inrättningsbeslutet. Anna Sjölin rapporterar att doktorandkommittén har haft två möten under hösten, det senaste i går. Kommittén har inte haft riktigt så många möten som det var tänkt och har haft lite svårt att hitta formen. Kommitténs ledamöter anser dock samtliga att det finns ett behov av ett dylikt organ och att kommitténs existens är viktig. Anna Sjölin rapporterade vidare lite från kommitténs senaste möte där man diskuterat rättssäkerhet för doktorander. Man ska besöka regelverkskommittén och diskutera behovet av ett regelverk för doktorander. Det konstaterades att det finns stora skillnader mellan olika institutioner och fakulteter.

*GUS presidium anser att doktorandkommittén bör få förnyat förtroende och föreslår därför mötet att besluta följande:*

*- Att uppdras åt presidiet att utveckla formerna för ett mer varaktigt GUD.  
- Att det fortsatta utvecklingsarbetet med GUD avrapporteras till GUS styrelse under våren 2003.*

Mötet beslutade att bifalla presidiets beslutsförslag.

## 5. Inför nästa universitetsstyrelsemöte

### § 5.1 Diskussion inför universitetsstyrelsemötet 16 december

Sara Stavås och Mikael Baaz föredrog de frågor som kommer upp på nästa universitetsstyrelsemöte:

På policydelen kommer följande frågor att diskuteras:

- Nya Pedagogen där det har kommit in två nya överklaganden till regeringsrätten. Det kommer nog därför inte tas något beslut om projektering.
- Handlingsplanen för internationaliseringsfrågor kommer att diskuteras.
- Jämställdhetsplan, det finns inget utskickat förslag utan frågan kommer att föredras muntligen.
- Jämlikhetsplan, inte heller här finns något utskickat förslag utan frågan kommer att föredras muntligen.

På beslutsdelen kommer följande frågor att behandlas:

- Fond och medelsförvaltning.
- Ekonomisk situation för GU holding, vilken är mindre problematisk idag än innan sommaren.
- Revisionsplan 2002
- Lokalplan 2003-2006. Är inte så dramatiskt som det verkar eftersom lokalplanen uppdateras varje år och anger prioriteringar. Adrian Nählinder rapporterar att han har varit på ett möte och fört fram synpunkter på studenternas prioriteringar, bland annat önskemål om fler läsplatser.
- Budget och Resultat 2003.
- Verksamhetsberättelse
- Muntlig verksamhetsplan föredras av Björn Järbur.
- Antagningsordning för forskarutbildning. En fråga som är mycket angelägen och där man hoppas på en ökad rättssäkerhet för doktorander. Antagningen till forskarutbildningen präglas idag av stort godtycket. Förslaget har ej varit ute på remiss. Det finns också enligt studentrepresentanterna en del konstiga formuleringar i dokumentet. Suzanne Johansson undrar om förslaget har diskuterats i doktorandkommittén. Svaret på den frågan är nej.
- Ledningsföreskrifter för konstnärliga fakulteten. Det här är ett förslag som har haft två års beredningstid. Konstnärliga fakulteten fick en speciallösning när man reviderade ledningsstrukturen på Göteborgs universitet. Man har ganska mycket externa representanter på ledningsposter och har mindre av institutionsstyrelser än resten av universitetet. En fråga är hur studentinflytande fungerar om det inte finns en institutionsstyrelse. En anledning till att strukturen ser ut som den gör är att det finns få heltidsanställda på konstnärliga fakulteten så att det är

svårt att få institutionsstyrelser att fungera. En idé är att inrätta ett samrådsorgan.

- Sahlgrenska Akademistyrelsens sammansättning. Förslaget är ganska spretigt och alla fakulteter och GUS har begärt att få extra tid att komma in med remissvar. MF vill att antalet studentrepresentanter ska utökas och har fått medicinska fakulteten att föreslå ett fjärde studentmandat. Det är oklart huruvida preses för akademien ska väljas samtidigt eller inte. Det är studenternas åsikt att det är önskvärt att så sker. Adrian Nählinder kommer att skriva ett remissvar från GUS. De synpunkter mötet ber honom inkludera är att akademistyrelsen ska innehålla minst 4 studentrepresentanter, att mandatperioden ska vara max 3 år samt att man vill ha en studentrepresentant i valberedningen.
- Tillsättning av rektor. Mikael Baaz föredrar denna punkt vilket också bildar inledning till §6.1.

Innan Mikael Baaz börjar sin föredragning diskuteras kort internationaliseringsfrågor. Frågorna som väcks är internationalisering på vilket sätt, internationalisering kontra jämlikhet och problemet och möjligheter med kurser på andra språk (främst engelska) samt vilket arbetspråk universitetet har.

Vad det gäller tillsättandet av rektor är annonsen för rekrytering fastställd. Man har bestämt sig för annonseringsdatum och var man skall annonsera. Där har man fastnat för något som liknar en minimilösning med annonser på central plats i DN, SvD, GP samt Dagens Forskning och eventuellt även någon annan facktidning. Anledning till att man beslutat sig att gå ut i relativt få organ är att erfarenheten visar att antalet svar från annonserna är nästan lika med noll. Annonserna är i stället ett sätt att presentera Göteborgs universitet.

Man har också börjat diskutera konkreta namn, något som enligt Mikael är en källa till formidabel ryktesspridning.

Man ska anlita rekryteringskonsulter, deras enda urvalsbefogenhet är att sortera bort folk som brister formellt.

Universitetet är skyldigt att dokumentera hur man hanterat jämställdhetsaspekten. Mikael är intresserad av att veta hur man gör detta.

Vidare anser Mikael att tiden för valförsamlingen, 4 veckor, inte är tillräcklig utan det borde istället vara 6-8 veckor.

Jesper Åström vill ta upp frågan om hur valet av prorektor.

Lotta Ljungquist undrar över rekryteringskonsulterna som i Lund gjorde mer än att sortera bort de som hade formella brister.

De nya reglerna i Högskoleförordningen om hur rektorsval ska gå till är otydliga och påverkar studentinflytandet negativt. På det här området kan man lära av Lund och Stockholm. Därför ska en delegation från GUS åka ner till Lund den 19/12.



Mötesordförande föreslår mötet att lämna § 5.1.

Mötet beslutar sig för att lämna §5.1.

## 6. Beslutsärenden

### 6.1 - Fastslagning av valförsamling för GUS (rektorsvalet) - Val av sammankallande i valförsamlingen.

Adrian Nählinger går igenom fördelningen av GUS platser i valförsamlingen.

Presidiet har följande beslutsförslag:

- Att fastställa fördelningen av mandat i valförsamlingen och principerna för denna i enlighet med presidiets förslag.
- Att GUS valberedning i samråd med GUS presidium får i uppdrag att utse en person att tills vidare inneha funktionen som sammankallande av studenternas ledamöter i valförsamlingen.

Mötet beslutade att bifalla presidiets förslag.

### § 6.2 Projekt våren 2003 - förslag från FFS (diskussion om övriga projekt inför våren)

Adrian Nählinger föredrar det förslag som FFS har ställt till GUS om att arvoda en person som skall gå utreda kårtillhörigheten hos universitetets studenter.

Presidiet lämnar följande förslag till beslut:

- Att uppdra åt presidiet att så fort som möjligt hitta en lämplig person som är intresserad av att kartlägga kårtillhörigheten för studenterna vid Göteborgs universitet.
- Att avsätta medel motsvarande en månads projektarvodering på 30% för detta ändamål.
- Att resultatet av projektet skall presenteras senast vid GUS sista styrelsemöte våren 2003.

Mötet beslöt att bifalla presidiets förslag till beslut.

### § 6.3 Spionen - beslut om stadgar

Johanna Mattson som är ledamot av Spionens styrelse föredrar de föreslagna stadgeändringarna. På en fråga om Spionens ekonomi meddelar Johanna att det här året har varit väldigt bra och de ekonomiska problemen har nästan helt retts ut. Hon meddelar vidare att det finns planer på att utveckla alternativa prenumerationsformer och att man förmodligen kommer att ändra format på tidningen men att det ännu inte är beslutat.

Med anledning av de föreslagna stadgeändringarna undrar Suzanne

Johansson om den nya paragrafen mellan §14 och §15 och menar att den är konstigt formulerad.

*Suzanne Johansson inkommer med följande yrkande:*

*Jag yrkar på att:*

- i den nya paragrafen mellan §14 och §15 skall det inte stå "minst fyra styrelseledamöter" utan "minst fyra föreningsmötesledamöter"
- den särskrivning som finnes i stadgan snarast åtgärdas.

*Följande beslutsförslag fanns från Tidningsföreningen Göteborgske Spionens styrelse:*

*GUS styrelse beslutar*

*att godkänna stadgeändringen enligt ovanstående.*

*Att stadgans paragrafer numreras om i konsekvens med förändringarna.*

Mötet går till beslut.

#### **§ 6.4 Studenternas bidrag till GU's årsredovisning för 2002 (förberedande diskussion och inriktningsbeslut).**

Adrian Nählinger introducerar frågan och meddelar att senast den 7 januari skall synpunkter vara inkomna. David Eskilsson berättar hur studenternas bidrag till GU's årsredovisning för 2001 gjordes. Adrian föreslår att man även i år bestämmer sig för att lämna sitt bidrag som ett förord och påpekar att ett förord kommer först. Jesper Åström föreslår att man utgår från verksamhetsplan och verksamhetsuppdrag och kommenterar utifrån detta. Lotta Ljungquist invänder att vi inte ska agera revisorer, men tycker att grundtanken är bra.

*Följande beslutsförslag föreligger från presidiet:*

*Att GUS representanter i US, GUS styrelse och GUS medlemskårer senast den 7 januari inkommer med synpunkter till GUS presidium.*

*Att det till GU inlämnade bidraget sänds på remiss till medlemskårerna efter den 13 januari och fastställs på GUS styrelsemöte den 22 januari.*

Mötet beslutar att bifalla beslutsförslaget från Tidningsföreningen Göteborgske Spionens styrelse samt Suzanne Johanssons yrkande. Mötet beslutar således att godkänna stadgeändringen med de förändringar som yrkats på av Suzanne Johansson samt att stadgas paragrafer numreras om i konsekvens med förändringarna.

Mötet beslutar att bifalla presidiets förslag till beslut.

## 7. Valfrågor

### § 7.1 Val av studentrepresentanter

*Presidiet inkom med ett yrkande:*

- att beslutet fattat vid GUS styrelsemöte 2002-11-11 ang  
Handelshögskolans fakultetsnämnd rivs upp i sin helhet.

Mötet beslöt att bifalla  
presidiets yrkande.

Mötesordförande David Eskilsson redogjorde för hur var förrättas i GUS. Lotta Ljungquist väckte frågan om huruvida nominerade ska lämna rummet under diskussion och val. Jesper Åström menar att röstberättigade personer i GUS styrelse bör få vara med och rösta. Frågan diskuterades. Ett antal yrkanden inkom och ett antal jämkningar gjordes. Kvarstod följande:

*Suzanne Johansson yrkar:*

- att personer som är valbara skall, efter antoplädering och frågor, avlägsna sig under en diskussion men få återkomma till omröstning.
- att detta är en beslut för personer utan ständig närvarorätt samt att detta skall vara en rekommendation för personer med ständig närvarorätt.

Mötet beslöt att bifalla  
samtliga tre att-satser.

*Johanna Mattson gjorde följande tilläggsyrkande:*

- att detta gäller endast personer nominerade till platser där fler nominerade än platser finns.

Ordet lämnas till Malin Fahlstöm, föredragande för valberedningen.

#### **Biblioteksnämnden**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Johanna Mattson och Johannes Bengtsson till ledamöter i Biblioteksnämnden.*

Mötet beslöt att bifalla  
valberedningens förslag.

#### **Centrala Arbetsmiljökommittén**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Adrian Näblinder och Frida Wintenby till ledamöter i Centrala Arbetsmiljökommittén.*

Mötet beslöt att bifalla  
valberedningens förslag

#### **Disciplinnämnden**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Jesper Åström och Marcus Olsson som ordinarie ledamöter i disciplinnämnden samt Daniel Madsen som suppleant*

Mötet beslöt att bifalla  
valberedningens förslag.

**Filosofiska Fakulteternas Gemensamma Donationsnämnd**  
*Valberedningen föreslog att välja Nalle Johansson som ledamot i Filosofiska Fakulteternas Gemensamma Donationsnämnd.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

**GU:s säkerhetsgrupp**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Magnus Nilsson till ledamot i GU:s säkerhetsgrupp.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

**Göteborgs universitets styrelse**

*Valberedningen föreslår mötet att välja Magnus Andersén, Jonas R. Karlsson och Daniela Ölmunger till ordinarie ledamöter samt Lotta Ljungquist som suppleant i Göteborgs universitets styrelse.*

*Jesper Åström begär sluten omröstning.*

*Jesper Åström lyfter Mikael Baaz nominering.*

*Suzanne Johansson lyfter Magnus Marklings nominering.*

De av kandidaterna som är närvarande på mötet presenterar sig och svarar på frågor.

Diskussion utbryter om huruvida en person nominerad som ordinarie ledamot kan lyftas som suppleant. Valberedningen ursäktar oklarheter i protokollet och menar att nominering som ordinarie ledamot och suppleant sker separat. Presidiet tolkar stadgan:

En person nominerad till suppleantplats i US kan ej få sin nominering lyft vid sittande mötet för val till ordinarie plats. Detsamma gäller det omvända förhållandet.

*Jesper Åström inkommer med en ordningsfråga:*

- *Om man stavar fel på ett namn vid sluten omröstning räknas det som en märkt röst?*

Mötesordförande David Eskilsson svarar att felstavning ej räknas som märkning av röst.

*Mötesordförande David Eskilsson justerar röstlängden.*

Det finns vara 13 röstberättigade ledamöter närvarande.

*Mötet går till sluten omröstning om ordinarie ledamöter i Göteborgs universitets styrelse.*

Mötet väljer Mikael Baaz, Jonas Karlsson och Daniela Ölmunger till ordinarie ledamöter i Göteborgs universitets styrelse.

*Mötet går till omröstning om suppleant till Göteborgs universitets styrelse.*

Mötet bifaller valberedningens förslag och väljer Lotta Ljungquist till

### **Göteborgs Miljövetenskapliga Centrum**

*Valberedningen föreslår att Andreas Bjurström väljs som ledamot i Göteborgs Miljövetenskapliga Centrum.*

gruppsuppleant i Göteborgs universitets styrelse.

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

### **GU:s vetenskapliga råd**

*Valberedningen föreslår att Andreas Bjurström väljs som ledamot av GU:s vetenskapliga råd.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

### **Referensgruppen för Internationaliseringsfrågor**

*Valberedningen föreslår mötet att välja Johanna Dahlin som ledamot av Referensgruppen för Internationaliseringsfrågor.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

### **IT-Policygruppen**

*Valberedningen föreslår mötet att välja Nalle Johansson och Alexander Eriksson som ledamöter av IT-Policygruppen.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

### **IT-rådet**

*Valberedningen föreslår mötet att välja Johannes Bengtsson som ordinarie ledamot och Jesper Åström som suppleant i IT-rådet.*

Adrian Nählinger tillägger att suppleantplatsen är något osäker.

*Jesper Åström hyfter sin nominering som ordinarie ledamot.*

*Liam Westerberg yrkar på slutna omröstning.*

Slutna omröstning genomförs.

Mötet beslutar att efter slutna omröstning välja Jesper Åström till ordinarie ledamot i IT-rådet.

*Jesper Åström yrkar att mötet väljer en suppleant även om platsen är något osäker.*

*Lotta Ljungquist hyfter Johannes Bengtssons nominering.*

Mötet beslutar att välja Johannes Bengtsson till suppleantplatsen i IT-rådet.

### **Jämställdhetskommittén**

*Valberedningen föreslår mötet att välja Malin Fahlström och Pär Wiktorsson som ordinarie ledamöter av jämställdhetskommittén.*

*Pär Wiktorsson nominerar Charlotta Sundin som ordinarie ledamot och Eva-Lisa Wallin som suppleant till jämställdhetskommittén.*

*Patric Manhage nominerar sig som suppleant till Jämställdhetskommittén.*

Mötet beslutar att välja Malin Fahlström, Charlotta Sundin och Pär Wiktorsson som ordinarie ledamöter av Jämställdhetskommittén samt Eva-Lisa Wallin och Patric Manhage som suppleanter i densamma.

### **Kontaktgruppen för studenthälsan**

*Valberedningen föreslår mötet att välja Anna Sjölin till kontaktgruppen för studenthälsan.*

*Lotta Ljungquist nominerar Sara Stavås till kontaktgruppen för studenthälsan.*

*Suzanne Johansson nominerar sig själv till kontaktgruppen för studenthälsan.*

Mötet beslutar att välja Anna Sjölin, Sara Stavås och Suzanne Johansson till kontaktgruppen för Studenthälsan.

### **Kvalitetsrådet**

*Valberedningen föreslår mötet att välja Adrian Näblinder till kvalitetsrådet.*

*Jesper Åström nominerar sig själv till kvalitetsrådet.*

*Lotta Ljungquist nominerar Elin Aronson till kvalitetsrådet.*

*Adrian Näblinder nominerar Johanna Dahlin till Kvalitetsrådet.*

*Suzanne Johansson begär sluten omröstning.*

Sluten omröstning genomförs.

Diskuteras vad stadgan säger om lika röstetal. Presidiet inkommer med följande stadgetolkning:

Vid val av tre ledamöter, med fyra nominerade, då två kandidater får lika röstetal och lägst av de fyra, kan en andra valomgång mellan de två väljas framför att lotten avgör.

Hålls ny sluten omröstning om den kvarvarande platsen. John Wright avstår från att rösta.

### **Licenskommittén**

*Valberedningen föreslår mötet att välja Martin Öhleen som ordinarie ledamot och Nalle Johansson som suppleant till Licenskommittén.*

Befinns efter sluten omröstning att Adrian Nählinder och Elin Aronson valts till Kvalitetsrådet. Johanna Dahlin och Jesper Åström har fått lika många röster.

Jesper Åström väljs till ledamot av Kvalitetsrådet

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

### **Lokala Arbetsmiljökommittén II för Samfak**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Elin Aronson som ledamot av Lokala Arbetsmiljökommittén II för Samfak.*

*Pär Wiktorsson nominerade Helena Rodén till Lokala Arbetsmiljökommittén II för Samfak.*

Mötet beslöt att välja Elin Aronson och Helena Rodén till Lokala Arbetsmiljökommittén II för Samfak.

### **Museions styrelse**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Irene Wägner och Lisa Haeger till ordinarie ledamöter samt Sara Persson som suppleant till Museions styrelse.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

**Referensgruppen för STUG-undersökningen**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Anna Sjölin och Sofia Jansson till Referensgruppen för STUG-undersökningen.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

**Regelverkskommittén**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Anna Sjölin och Patric Lorén till Regelverkskommittén.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

**Rådgivande organet för jämlikhetsfrågor**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Pär Wiktorsson och Ruth Aniansson till ledamöter av Rådgivande organet för jämlikhetsfrågor.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

**Styrelsen för fond och medelsförvaltning**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Frida Nowontny till ledamot av styrelsen för fond och medelsförvaltning.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

**Styrgruppen för identitet och image**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Martin Hjertstrand som ledamot av styrgruppen för identitet och image.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

**Utbildnings och forskningsnämnden för lärarutbildning**

*Valberedningen föreslog mötet att välja Christoffer Danielsson och Thorbjörn Johansson till utbildnings och forskningsnämnden för lärarutbildning.*

*Adam Casserly nominerade Theresia Malm som suppleant till utbildnings och forskningsnämnden för lärarutbildning.*

Mötet beslöt att välja Christoffer Danielsson och Thorbjörn Johansson som ordinarie ledamöter samt Theresia Malm som suppleant i Utbildnings och forskningsnämnden för lärarutbildning.

**VUS**

*Valberedningen föreslår mötet att välja Sofia Jansson till ledamot i VUS.*

Mötet beslöt att bifalla valberedningens förslag.

**Brukargruppen för Studenternas Hus**

*Jesper Åström nominerade Robin Larsson till brukargruppen för Studenternas Hus.*

*Suzanne Johansson nominerade Emma Andersson till brukargruppen för Studenternas Hus.*

*Suzanne Johansson begär sluten omröstning till posten som ledamot av Brukargruppen för Studenternas Hus.*

Mötet väljer Emma Andersson som ledamot av Brukargruppen för Studenternas Hus.

Sluten omröstning genomförs.

### Styrgruppen för projektet VIND

*Johan Rülcker nominerade Björn Olsson till Styrgruppen för projektet VIND.*

Mötet beslöt att välja Björn Olsson som ledamot av Styrgruppen för projektet VIND.

### Distansutbildningsrådet

*Johan Rülcker nominerade Björn Olsson till distansutbildningsrådet.*

Mötet beslöt att välja Camilla Olsson och Björn Olsson till distansutbildningsrådet.

*Pär Wiktorsson nominerade Camilla Olsson till distansutbildningsrådet.*

### Rådgivningsgruppen om könskränkningar

*Pär Wiktorsson nominerade Patric Manhage till Rådgivningsgruppen om könskränkningar.*

Mötet beslutar att välja Patric Manhage till Rådgivningsgruppen om könskränkningar.

*Inkom Adrian Nählinder med ett yrkande:*

*- Att punkten skall anses som omedelbart justerad.*

Mötet beslöt att bifalla Adrian Nähliners yrkande och anse punkten som omedelbart justerad.

### §7.2 Val av sakrevisorer

Det finns inga nomineringar.

Mötet beslutar att skicka ärendet tillbaka till valberedningen

*Presidiet föreslår att ärendet skickas tillbaka till valberedningen.*

## 8. Övriga Frågor

### § 8.1 Studentkortet vs. Mecenatkortet

Frågan diskuterades, de kårer som gjort ett val redogjorde för hur de resonerat.

## 9. Mötesutvärdering

En muntlig mötesutvärdering genomfördes.

## 10. Mötets avslutande

*Mötesordförande David Eskilsson avslutade mötet klockan 00.16.*

Mötesordförare David Eskilsson

Justerare Pär Wiktorsson

Mötessekreterare Johanna Dahlin

Justerare Liam Westerberg